
   

 

 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: Onsdag d. 21. april 2021 

Tid: 19.00 – 21.00  

Sted: Teams 

 

Tilstede: Heidi Nonbo, Anders Rostgaard Birkmann, Sine Stricker Jakobsen, Karen Berner Skipper, 

Nina Lise, Charlotte Roest, Rikke Næstholdt, Søren Holm Christensen.  

 

Gæst: Andreas Nielsen. 

Afbud: Bo Hauge Laursen, Rasmus Leen Olsson, Mikkel Kærvi Christensen, Oscar Hansen, 

Catharina Specchio, Camilla Nerup, Charlotte Nielsen. 

 

Referent: Søren Holm Christensen  

 

Dagsorden 

83.  Godkendelse af dagsorden 

Referat:   

Dagsorden er godkendt. 

 

84.  Punkter til eventuelt  

Referat:   

- Boldbanen på afd. Korskilde (Punktet tages under orientering om forhold vedr. skolens 

bygninger og udenomsarealer) 

- Krukker på afd. Korskilde (Punktet tages under orientering om forhold vedr. skolens 

bygninger og udenomsarealer) 

- Brobygning for 6. klasserne. 

 

85.  Nyt fra elevrådet  

(10 min) 

Referat:  Intet nyt. Der har ikke været afholdt møder på grund af COVID-19.  

Korskilde:   

Mogenstrup:  

 

 



   

 

86.  Kort Nyt  

(alle / 20 min)  

Referat:  

- Skolen er i gang med genåbningen og tilpasser sig løbende de skiftende retningslinjer.  

- Fra 26.04.21 er 9. klasserne tilbage på skolen 80% af tiden, 5.- 8. klasse er fuldtid på 

skolen hver anden uge.  

- Den uge hvor 5. – 8. klasserne ikke er på skolen, har de som udgangspunkt én dag med 

udeundervisning, og fire dage med virtuel undervisning.  0. – 4. klasse er på skolen fuld 

tid.  

- Skolen har oprettet eget COVID-19 testområde, hvor alle elever fra 5. – 9. klasse samt 

alle ansatte bliver tilbudt test to gange om ugen. Elever, der er under 15 år, bliver dog 

kun testet med samtykke fra hjemmet.  

 

 

87. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi / 15 min) 

Referat:  

Skolebestyrelsen er, sammen med de andre skolebestyrelser, blevet inviteret til dialogmøde 

med Børn- og Ungeudvalget vedr. skolebestyrelsens sendte spørgsmål til udvalget, 

omhandlende den nye metode til omfordeling af budget, som i værste fald kan betyde, at 

skolerne i tilfælde af underskud på børne- og ungeområdet, skal bidrage med midler til at 

dække et underskud.  

 

 

88. Budgetstatus 

- Se bilag 

(SHC / 5 min) 

Referat:  

- Ved skoleårets afslutning forventes der et mindre overskud. Det kan på nuværende 

tidspunkt ikke siges mere præcist, da der i februar 2021 blev tvangsfjernet §20.2 børn til 

en anden kommune. Vi er i løbende dialog med denne kommune om prisen på nyt 

skoletilbud. Skolen forventer at prisen bliver mellem kr. 50.000 - 100.000 pr måned.  

- Skolebestyrelsen ønsker at drøfte tildelingsmodel til §20.2 på et kommende møde.  

I kommunen er der igangsat en arbejdsgruppe, der vil se på §20.2 tildelingsmodeller.  

- Forbrugsprocenten på SFO-området er ikke retvisende, da de SFO specialbørn, vi betaler 

for i andre kommuner, er bogført på §20.2 konto i stedet for SFO-kontoen.  

Ændringen vil fremgå af næste økonomirapport.  

 

 

 

 



   

 

89. Anden behandling og godkendelse af driftsbudget (rådighedsbeløb) 

2021-2022  

- Se bilag 

(SHC / 10 min) 

Referat: 

- Driftsbudgettet for 2021-2022 er godkendt. 

 

 

90. Status for dannelse af kommende skoleår 

(BHL / 10 min) 

Referat: 

- Fagfordelingen er godt i gang og forventes afsluttet i løbet af et par uger.  

- Vi har lige nu to stillingsopslag på afdeling Mogenstrup, en i specialklasse mellemtrin og 

en i udskoling. 

- I Næstved kommune skal der ansættes 28+ lærere til skoleåret 2021/2022. Grunden til 

dette er at, undervisningstallet for lærerne fra næste skoleår er sænket, der er ligeledes 

afsat finanslovmidler af til to-lærere-ordninger.  

- Skolebestyrelsen havde en drøftelse af valgfag på 7. og 8. årgang. Den nuværende 

valgfagsordning er startet for snart 2 år siden. Ingen hold har endnu været til eksamen og 

eksamen i år aflyst pga. COVID-19. Skolebestyrelsen ønsker at drøfte valgfagsordningen 

igen på et senere tidspunkt.   

 

 

 

91. Virksomhedsplan 

Udkast til virksomhedsplan vedlægges som bilag. Yderligere vedlægges CDS’ 

virksomhedsplan + 2025 mål. 

(BHL / 5 min) 

Referat:  Orientering om virksomhedsplan. 

 

 

92. Status på busser, transport og trafik 

(5 min) 

Referat:  

- Ikke noget nyt. 

 

 

 

 

 

 



   

 

93. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

(BHL/SHC – 5min) 

Referat:  

- Cinderbanen rundt om fodboldbanen bliver gang på gang kørt op af knallerter uden for 

skolens åbningstid. Serviceleder bliver bedt om at undersøge, om der kan sættes 

videoovervågning op. SSP og politiet er informeret og patruljerer tit forbi området.   

 

- Udgangen ud mod fodgængerovergang trænger til at blive renovereret. Skolen ser på, 

hvad der kan gøres.  

- Krukkerne ved skolen mangler vedligeholdelse. Det bliver undersøgt til næste møde, om 

skolen ejer krukkerne, og hvem der skal vedligeholde dem. 

 

- Tennisbanen på afd. Korskilde er meget slidt og hegnet omkring banen er i forfald. 

Skolebestyrelsen ønsker, at der gøres noget ved banen. Søren undersøger til næste gang 

hvem der ejer tennisbanen, så der kan tages beslutning om, hvad området kan bruges til. 

 

- Der er indkøbt diverse legeredskaber til afdeling Korskilde. Det drejer sig om et stort 

gyngestativ, koldbøttestativ, sandkasse og trampoliner, desuden er bålhytten blevet 

renoveret.  

 

 

  

94. Hvordan kan skolebestyrelsen blive bedre til at kommunikerer deres arbejde ud? 

Andreas Nielsen er inviteret i forhold til udvikling af hjemmesiden 

(/ 10 min) 

Referat:  

- Alle skolebestyrelsesmedlemmer sender deres præsentation til Anders Rostgaard 

Birkmann, der videresender dem til Andreas, efterfølgende lægges de op på skolens 

hjemmesiden.  

- Der bliver taget billeder af skolebestyrelsens medlemmer på næste møde, disse lægges 

ligeledes på hjemmesiden.  

- Andreas udarbejder et udkast til, hvordan links på hjemmesiden skal være. 

 

95. Eventuelt 

(5 min) 

Referat:  

 

96. Punkter til kommende bestyrelsesmøder  

 


